
محمد آخوندی:
قلعه نویی به خاطر دشمنی شخصی 
صفایی فراهانی از تیم  ملی برکنار شد

مدیرکل سابق امور بین الملل و روابط عمومی سازمان 
تربیت بدن��ی در واکنش به صحبت های امیر قلعه نویی 
گف��ت: هدفم این بود قلعه نویی از پش��ت پرده برکناری 

خود مطلع شود. 
محمد آخوندی در گفت و گو با فارس، درباره اظهارات 
امیر قلعه نویی در برنامه فوتبال برتر اظهار داشت: قلعه نویی 
6 بار اسم بنده را به عنوان شاهد اتفاقات در آن سال مطرح 

کرد، بنابراین لازم دیدم نکاتی را عنوان کنم. 
 وی ب��ا بی��ان اینکه قلعه نوی��ی یک مرب��ی موفق و

صاحب سبک است،  افزود: به اعتقاد من قلعه نویی حتما 
جزو 3 مربی برتر فوتبال ایران است و اگر از سرمربیگری 
تیم  ملی برکنار نمی ش��د، حتم��ا در عرصه ملی هم به 

موفقیت هایی دست می یافت. 
مدیرکل سابق امور بین الملل و روابط عمومی سازمان 
تربیت بدنی درباره روایت قلعه نویی از آنچه در یک مراسم 
افطاری پس از گذش��ت سال ها از برکناری اش گذشت، 
عنوان کرد: اینکه آقای قلعه نویی گفتند بنده با او در آن 
مراس��م صحبت کردم،  درست است و کلیات آنچه را به 
نقل از بنده مطرح ش��د قب��ول دارم اما در این باره چند 

نکته وجود دارد. 
سخنگوی سابق سازمان تربیت بدنی افزود: از جمله 
این نکات اینکه بحث معامله کردن درباره او یا بیان این 
جمله از طرف من چندان دقیق نیست. واقعیت این بود که 
در زمان حضور کمیته انتقالی در فدراسیون فوتبال، آقای 
صفایی فراهانی به عنوان نماینده فیفا )نماینده یک نهاد 
خارجی( در ۲ مرحله سازمان تربیت بدنی را برای برکناری 
امیر قلعه نویی و داریوش مصطفوی تحت فشار قرار داد. 

آخوندی درباره دلیل فشاری که صفایی فراهانی برای 
برکن��اری این دو وارد کرده بود نیز گفت: او تهدید کرده 
بود اگر این اتفاق رخ ندهد، اساسنامه را مورد تأیید قرار 
نخواهد داد و فوتبال ایران مجددا تعلیق خواهد شد و عملا 
گروکش��ی می کرد. بنده با توجه به برخی مصاحبه های 
قلعه نویی در آن زمان درباره عملکرد سازمان تربیت بدنی 
در برکن��اری وی، این توضیحات را به او اعلام کردم تا از 
اصل ماجرا خبردار و ذهنش درباره واقعیتی که رخ داد، 

روشن شود. 
عضو سابق هیات مدیره باشگاه پرسپولیس درباره  طلب 
حلالیت کردن از قلعه نویی گفت: بحثی از حلالیت حداقل 
برای خودم نبود، چرا که بنده در آن ماجرا و مسائل مشابه 
تصمیم گیر نبودم. هدف بنده این بود که آقای قلعه نویی 
بداند به علت دشمنی شخصی آقای صفایی فراهانی با او، 
از تیم  ملی کنار گذاشته شد و سازمان تمایلی به این اتفاق 
نداشت که خودش در بخشی از مصاحبه در برنامه فوتبال 

برتر درباره این موضوع توضیح داد و آن را تایید کرد. 
وی تاکید کرد: درباره ماجراهای فوتبال در سال هایی 
که در س��ازمان تربیت بدنی مس��ؤولیت مدیرکلی امور 
بین الملل و روابط عمومی و سخنگویی سازمان را بر عهده 
داشتم، ناگفته های زیادی وجود دارد که امیدوارم روزی 

بتوانم بیان کنم.

مرمت و خوانش دقیق وصیتنامه 
جهان پهلوان تختی بعد از ۵۳ سال

وصیتنامه جهان پهلوان غلامرضا تختی بعد از گذشت ۵3 
سال از مرگ این اسطوره، با همکاری خانواده وی و توسط 
کمیته ملی المپیک مورد مرمت و خوانش دقیق قرار گرفت. 
به گزارش مهر، ۲۹ اردیبهشت ماه سال گذشته همزمان 
با نخستین سالروز افتتاح موزه ملی ورزش در محل کمیته 
ملی المپیک، برای نخس��تین بار در تاریخ ورزش ایران از 

وصیتنامه جهان پهلوان غلامرضا تختی رونمایی شد. 
ای��ن وصیتنامه با همکاری خان��واده مرحوم تختی و 
ش��خص بابک تختی، پس��ر وی به صورت »امانت« در 
اختیار کمیته ملی المپیک قرار گرفت تا در محل موزه 

ملی ورزش نگهداری شود. 
همزمان بخش هایی از متن این وصیتنامه که گویای 
شخصیت استثنایی و جاودانه مرحوم غلامرضا تختی است، 
خوانش و اعلام عمومی شد اما به دلیل گذشت بیش از نیم 
قرن از نگارش وصیتنامه که بر کیفیت نسخه کاغذی آن 
تاثیر مستقیم گذاشته، این اقدام به صورت جزئی انجام شد. 
در همین راستا کمیته ملی المپیک طی ماه های گذشته 
مرمت وصیتنامه جهان پهلوان تختی را در دس��تور کار 
قرار داد تا خوانش دقیق آن امکان پذیر شود. این اقدام با 
اطلاع خانواده مرحوم تختی، همراهی مستقیم وکیل آنها 
و با همکاری موزه ملی ایران و از طریق ارائه نسخه اصل 

وصیتنامه به این موزه انجام شد. 
بعد از گذشت چند ماه کار »مرمت و خوانش دقیق« 
وصیتنامه جهان پهلوان تختی به پایان رسیده است. قرار 
اس��ت امروز همزمان با پنجاه و سومین سالمرگ جهان 

پهلوان تختی نتیجه این اقدام اعلام شود. 
طبق آنچه در وصیتنامه مرحوم غلامرضا تختی - بر 
اس��اس خوانش اولیه- به آن اشاره شده، این وصیتنامه 
به تاریخ »شانزدهم دی ماه یکهزار و سیصد و چهل و شش 
خورشیدی برابر پنجم شوال یکهزار و سیصد و هشتاد و هفت 
قمری« یعنی یک روز پیش از مرگ وی تنظیم شده است. 
در ای��ن وصیتنامه مرحوم تختی با اش��اره به اطلاعات 
شناسنامه ای خود مبنی بر »فرزند رجب به شماره شناسنامه 
۵۰۰ از بخش طهران س��اکن تجریش« و تاکید بر صحت 
بدن و کمال عقل و شعور و اقرار به حقانیت خداوند متعال 
و تصدیق بر رسالت حضرت خاتم الانبیا)ص( و شهادت بر 
خلافت و امامت حضرت علی بن ابی طالب علیه السلام و 11 
فرزند ایشان )ائمه معصومین( از افرادی مانند محمدمهدی 
تخت��ی به عنوان برادر ابوینی و همچنین خدیجه تختی و 
نرگس تختی به عنوان خواهران ابوینی نام برده و درباره برخی 

اموال غیرمنقول هم اطلاعاتی ارائه کرده است.

اخبار

ورزشی

رئیس فدراسیون والیبال در اقدامی عجیب با یکی از رسانه های 
معاند فارس��ی زبان گفت وگو کرد. محمدرضا داورزنی در اقدامی 
عجیب و دور از انتظار، گفت و گویی را با یکی از رسانه های معاند 
فارسی زبان انجام داد. او در رابطه با انتخاب رضا )علی( عسگری، 
رئی��س صن��ف چلوکبابی و تالارهای پذیرایی قزوین به س��مت 
سرپرس��ت تیم  ملی نوجوانان والیبال اظهار داشت: چه اشکالی 
دارد رئیس صنف چلوکبابی ها، سرپرست تیم  ملی شود؟ یک نفر 
می تواند هر شغلی داشته باشد و در حوزه ورزش هم کار خودش 
را انجام دهد، اینکه یک نفر بتواند رشد کند و بشود رئیس اتحادیه 
یک صنفی، این نه جرم است و نه خلاف. وی ادامه داد: ما افتخار 
می کنیم در کشوری زندگی می کنیم که یک روز یک دستفروشی 

از قزوین معلم می شود و بعد هم رئیس جمهور این کشور مانند 
شهید رجایی. ما به عنوان فدراسیون با عسگری نه رابطه ای داشتیم 

از قبل و نه شناخت جدی. داورزنی در 
این رابطه که آیا زبان انگلیسی عسگری 
به عنوان سرپرس��ت تیم  ملی نوجوانان 
در حدی است که بتواند از حق تیم در 
مسابقات جهانی دفاع کند، گفت: زبان 
انگلیسی وی به اندازه ای است که نسبت 
به سرپرست های دیگری که با فدراسیون 

کار کردند چیزی کم ندارد. به گزارش فارس، این اقدام معاون سابق 
وزارت ورزش و جوانان موجب حیرت اهالی ورزش کشور شده است. 

داورزنی که چندی پیش و در جریان سفر به سوییس برای حضور 
در دادگاه بررسی وضعیت جودوی ایران، با خبرنگاران، مجریان و 
برخی افراد مربوط به این شبکه روبه رو 
ش��ده و از انجام هرگونه گفت وگویی با 
آنها پرهیز کرده بود، حالا خیلی طبیعی 
ب��ا آن رس��انه به گفت و گ��و پرداخته و 
درباره برخی اتفاقات عجیب در والیبال 
کش��ورمان سخن گفته است. بر کسی 
پوشیده نیست که بخش های فارسی زبان 
رسانه های معاند اگر تنها یک کارکرد مشخص، هدف دار و فاش 
شده داشته باشند، آن اقدام علیه امنیت و تمامیت کشور است که 

گاهی به صورت نرم و اصطلاحا با چراغ خاموش و گاهی هم به 
صورت عیان و عریان بروز داده می شود. خیلی عجیب است فرد 
باسابقه و توانمندی همچون محمدرضا داورزنی که سوابقش برای 
همه آشکار است، دست به این کار  زده و باید پرسید چه کسانی 
برای انجام این کار به وی مشورت داده اند؟ قطعا آقای داورزنی به 
عنوان معاون سابق وزارت ورزش بهتر از هر شخص دیگری می داند 
که این کارش چه عواقبی می تواند داشته باشد، اما چه می شود 
که دست به چنین کاری می زند؟ آیا داورزنی نمی داند نباید با این 
رسانه های معاند و وابسته به دشمن، حتی برای ثانیه ای همراهی 
و گفت وگو داشته باشد؟  اینها سوالاتی است که باید داورزنی به 

آنها پاسخ دهد.

ادامه از صفحه اول
توقیف این نفتک��ش در حالی رخ داده 
اس��ت که روابط میان س��ئول و تهران که همواره بر مبنای 
احترام متقابل بوده است، به دلیل بلوکه کردن 7 میلیارد دلار 
از پول های ایران به بهانه تحریم های آمریکا و عدم همکاری 
سئول برای آزادسازی این پو ل ها، دچار تنش و تیرگی شده 
اس��ت. بحران پول های بلوکه ایران زمانی تش��دید شد که 
ایران برای خرید واکس��ن کرون��ا از محل دارایی های بلوکه 
خود در سئول خواس��تار همکاری کره جنوبی شد. مقامات 

ایران اخیرا اعلام کردند دولت سئول سنگ اندازی های زیادی 
در مس��یر نقل و انتقال پول خودمان برای خرید واکس��ن 
کرونا ایجاد کرده است. این در حالی است که طبق قوانین 
بین المللی، خرید کالاهای بشردوستانه به هیچ عنوان شامل 
تحریم های یک جانبه و چندجانبه نیست. این مساله زمانی 
بغرنج تر می ش��ود که بدانیم سازمان جهانی بهداشت اعلام 
کرده مجوز خرید واکس��ن را از خزانه داری آمریکا گرفته و 
قاعدتا مقامات سئول با مشکل خاصی در این زمینه مواجه 
نبودند و می توانستند برای دسترسی سریع تر مردم ایران به 

واکس��ن کرونا با جمهوری اس��لامی ایران همکاری کنند و 
تهدیدهای آمریکا نمی تواند توجیهی برای دولت سئول در 

امور بشردوستانه باشد. 
اکنون نفتکش کره جنوبی در توقیف ایران است و توپ در 
زمین کره جنوبی است. مون جائه می داند اگر نتواند مقامات 
ایرانی را راضی کند براحتی نمی تواند نفتکش این کشور که 
حاوی هزاران تن سوخت مورد نیاز صنایع این کشور است را 
رفع توقیف کند. روز سه شنبه رسانه های کره جنوبی از اعزام 
یک هیات دیپلماتیک به تهران برای مذاکره درباره توقیف این 

نفتکش خبر دادند که می تواند نشانه خوبی از عزم سئول برای 
حل و فصل این مساله باشد. همچنین قرار است دیپلمات های 
دیگری از سئول برای مذاکره درباره پول های بلوکه  ایران در 

بانک های کره جنوبی به ایران سفر کنند. 
ش��اید آینده سیاس��ی رئیس جمهور کره جنوبی به نحوه 
مدیریت وی در پرونده توقیف نفتکش و پول های بلوکه ایران 
گره خورده باشد. عدم همکاری مون جائه با ایران و تشدید 
بحران توقیف نفتکش ممکن است ضربه نهایی را بر وجهه 

سیاسی وی در داخل کره جنوبی وارد کند.

گفت وگوی عجیب رئیس فدراسیون والیبال با یک رسانه معاند!

در انتظار توضیح داورزنی

ایران و آینده سیاسی رئیس جمهور کره جنوبی

باران چشمه سرپرست فدراسیون  ورزش های زورخانه ای شد
مهرعلی باران چشمه به عنوان سرپرست فدراسیون ورزش های زورخانه ای انتخاب شد. با پایان دوره ۴ ساله ریاست مجتبی جوهری بر فدراسیون ورزش های زورخانه ای، 
سردار مهرعلی باران چشمه به عنوان سرپرست جدید این فدراسیون انتخاب شد تا ضمن اداره امور جاری فدراسیون، مقدمات برگزاری انتخابات طی ماه های آینده 
را فراهم کند. مجتبی جوهری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد:  مراسم معارفه سردار باران چشمه ظهر دیروز سه شنبه در محل فدراسیون زورخانه ای برگزار شد.

پرسپولیس که باید هفته آینده دیدار 
حساس نیم فصل اول لیگ برتر برابر 
اس��تقلال را برگزار کند، در دیدار برابر سپاهان به تساوی 
رس��ید تا ۲ امتیاز دیگر را از دس��ت بدهد. پرسپولیس و 
س��پاهان دیدار معوقه هفته هفتم رقابت های لیگ برتر را 
در ورزشگاه خالی از تماشاگر آزادی برگزار کردند که این 
دیدار با تساوی بدون گل به پایان رسید. شیوه تاکتیکی ۲ 
تیم در دقایق ابتدایی این بازی نشان از تفکرات کادر فنی 
پرسپولیس و سپاهان برای انجام بازی فیزیکی و درگیرانه 
در میانه میدان داشت. پرسپولیس بر خلاف بازی های قبلی 
خود از 6 هافبک تخصصی در این بازی استفاده کرد تا بدون 

مهاجم به مصاف زردپوشان 
اصفهان��ی برود. ب��ا این حال 
هر چ��ه از زمان ای��ن دیدار 
گذشت تس��لط هافبک های 
س��پاهان روی توپ بیش��تر 
ش��د تا آنها بتوانند در نیمه 
حام��د  دروازه  ب��ار   ۲ اول، 
لک را ب��ه طور جدی تهدید 
کنند ام��ا عملکرد دروازه بان 

سرخپوشان و بی دقتی بازیکنان سپاهان مانع از باز شدن 
دروازه تیم میزبان شد. کی روش استنلی، مهاجم بلندقامت 

برزیلی سپاهان در دقیقه ۴۴ 
دچار مصدومیت شد تا محمد 
محبی جای او را در ترکیب 
س��پاهان بگیرد. ش��اگردان 
یحیی گل محمدی در نیمه 
دوم بازی بهتری را نس��بت 
به نیمه اول ارائه کردند تا در 
دقیقه 6۹ پاس عمقی کمال 
کامیابی نیا باعث تک به تک 
شدن احسان پهلوان با پیام نیازمند شود اما شوت سرکش 
پهلوان را دروازه بان ملی پوش سپاهان بخوبی دفع کرد تا 

پرسپولیس در جدی ترین صحنه به گل دست   نیابد. در ادامه 
این دیدار سپاهانی ها بار دیگر با ارسال های خود روی دروازه 
پرسپولیس موقعیت گل پیدا کردند اما سوپرواکنش های 
حامد لک در دقیقه ۸6 مانع از گلزنی س��جاد شهباززاده 
و محمد محبی ش��د. لک با عملکرد استثنایی خود شوت 
ش��هباززاده را مهار کرد و در ادامه آن نیز ضربه محبی را 
از ش��ش قدم محوطه جریمه پرسپولیس دفع کرد تا این 
دیدار با تس��اوی بدون گل به پایان برس��د. پرسپولیس با 
این تس��اوی 11 امتیازی شد تا در رده دهم جدول باقی 
 بماند. سپاهان نیز 1۵ امتیازی شد تا به رده پنجم جدول

صعود کند. 

توقف پرسپولیس برابر سپاهان

وی نوار نبردن تیم یحیی ر
لیگ برتر

نگاه

زهره فلاح زاده: تیم اس��تقلال در آستانه داربی پایتخت با برد 
مقابل آلومینیوم اراک به صدر جدول بازگشت تا پس از چندین 
فصل ناکامی، این بار با شرایط مناسب به مصاف رقیب سنتی اش 
برود. »وطن امروز« با بهتاش فریبا، پیشکسوت و عضو کمیته 
 فنی استقلال درباره دیدار این تیم با آلومینیوم و داربی پیش  رو

گفت وگو کرد. 
***

  استقلال توانست به دومین برد متوالی خود در لیگ برتر دست 
یابد؛ بازی این تیم مقابل آلومینیوم را چطور دیدید؟

بازی خوب��ی بود. محمود فکری رفته  رفته با اضافه ش��دن 
مصدومان به نس��بت بازی های اول فصل ش��رایط بهتری دارد. 
دست او برای تغییر و تعویض بازیکنان باز بود و بموقع هم انجام 
شد. کار عقلانی هم این بود که وقتی هفته بعد داربی را پیش رو 
دارید، بازی را کنترل کنید تا مصدومیتی برای بازیکنان رخ ندهد. 
اضافه شدن رضاوند و شجاعیان در نیمه دوم هم برای این بود که 
مالکیت میانه زمین در اختیار استقلال باشد که این اتفاق هم افتاد 
و بازی را کنترل کردند. البته چند موقعیت گل هم داشتیم که 
بچه ها دقت لازم را نداشتند. اگر پیش از داربی به جای ۲ گل، ۴ 
گل می زدیم، روحیه تیم به مراتب بیشتر می شد اما خدا را شکر 
توانس��تیم 3 امتیاز بازی قبل از داربی را به دست آوریم. رشید 

مظاهری هم در این دیدار خیلی خوب ظاهر شد. 
  مظاهری این روزها درون دروازه عملکرد درخشانی دارد. 

ستاره های تیم ما مدافعان وسط مان هستند که کمتر می گذارند 
توپ به رش��ید برس��د و وقتی هم به او می رسد، برای استقلال 
بزرگی می کند. مظاهری امسال لیاقت بهترین ها را دارد؛ حتی 

پوشیدن لباس تیم ملی. 
  اینکه محمد دانشگر در سمت چپ بازی کند موافقید؟ 

ما 3 بازیکن سمت چپ داریم. میلیچ، نادری و کریم زاده جوان. 
نادری که مصدوم بود، میلیچ هم که به دلیل انضباطی در این 
دیدار نبود. به هر حال مربی وقتی از بازیکنی مثل دانش��گر در 
پست دیگری استفاده می کند، حتما تفکری پشت آن دارد. بازی 
با گل گهر هم دانشگر به غیر از پنالتی ای که داد، خوب بازی کرد. 
به نظر من بازی نکردن میلیچ در سیرجان به خاطر این بود که او 
سرعتش به اندازه سرعت بازیکن سمت راست  گل گهری ها نبود و 
استفاده از دانشگر به خاطر سرعت او بود. سمت راست پرسپولیس 
بیشتر از چپ فعال است و ما باید حواس مان به این موضوع باشد. 

  برخورد محمود فکری با میلیچ را تأیید می کنید؟
وقتی مدیریت تصمیم می گیرد بازیکنان تا روز داربی مصاحبه 
نکنند یا مربی تصمیم می گیرد در اینستاگرام فعالیتی نداشته 
باشند، اگر بازیکنی برخلاف تصمیم باشگاه کاری انجام دهد، یعنی 
به حرف آنها گوش نکرده و بی توجهی کرده اس��ت. اگر محمود 
فکری این برخورد را با میلیچ نمی کرد، ممکن بود این اتفاق باز 
هم تکرار شود و حرف کادر او به زمین می افتاد. به نظر من کار 
فکری درست بوده و همه بازیکنان باید از تصمیم کادر فنی تبعیت 
کنند. میلیچ بازیکنی باشخصیت و حرفه ای است و شاید متوجه 
این تصمیم نبوده است. او در این مدت مشکلی نداشته و شاید 
بعد از پادوانی باشخصیت ترین بازیکن خارجی استقلال هم باشد. 
  در آس�تانه داربی استقلال در صدر جدول قرار دارد؛ شرایط 

تیم را برای این بازی حساس چطور می بینید؟
درست است که پرسپولیس پیش از داربی ۲ دیدار کمتر از 

اس��تقلال برگزار می کند اما شرایط تیم ما خیلی خوب است و 
آنها می دانند کار آسانی نخواهند داشت. این دیدار حکم 6 امتیاز 
را دارد. این بازی همیش��ه خاص بوده و ربطی به جایگاه تیم ها 
ندارد. پیروزی در داربی خیلی مواقع باعث ش��ده مربیان تیم ها 
حفظ ش��وند. به نظر من استقلال از نظر روحی- روانی شرایط 

خوبی دارد و امیدوارم بازی خوبی هم انجام دهد. 
  پیش بینی  شما از داربی چیست؟

من هیچ  موقع پیش بینی نمی کنم اما می دانید که دوست دارم 
استقلال برنده این دیدار شود. به نظر من شرایط استقلال بهتر 
است. تا قبل از بازی با گل گهر مهاجمان ما تنها یک گل زده بودند 
اما در ۲ دیدار گذشته 3 گل به ثمر رساندند. این موضوع نوید 
خوبی در روز بازی با پرسپولیس می دهد. در بازی با آلومینیوم اراک 
دیاباته 1۰ دقیقه بازی کرد و توانست 3 موقعیت ایجاد کند و حتی 
قائدی هم با ورود او گل زد. باید یک هزار ماشاءالله هم به ارسلان 
مطهری بگوییم. او فکر کنم بالای 11/۵ کیلومتر مقابل آلومینیوم 
دوید و چندین بار از محوطه استقلال توپ گرفت و رو به جلو 
حرکت  کرد. خدا را شکر 3 مهاجم آماده در آستانه داربی داریم. 
  شما خودتان چند بازی به عنوان بازیکن در داربی حاضر بودید؟

دقیق یادم نیست اما از سال ۵۹ که به استقلال آمدم تا سال 
67 تنها یک دیدار به علت مصدومیت بازی نکردم. آن هم داربی 
معروفی که اس��تادیوم پر از جمعیت بود و ما با تک گل پرویز 

مظلومی پرسپولیس را شکست دادیم. 
  بابت نبودتان حسرت نخوردید؟

خیلی حسرت خوردم. به هر حال بازی استقلال - پرسپولیس 
همیشه ماندگار می ماند. من خودم زیباترین گل هایم را مقابل 

شاهین و هما به ثمر رساندم اما همیشه گلی که به پرسپولیس 
زدم، بحثش هست. 

  چه خاطره شیرینی از داربی دارید؟
خاطره شیرین من در داربی ای بود که ما یک بر صفر عقب 
بودیم و با اضافه ش��دن حس��ن روشن به بازی و پاس گل او در 
دقیقه ۸۸ گل مس��اوی را به ثمر رساندم. این یکی از خاطرات 
خوب من از داربی است که توانستیم شکست مقابل پرسپولیس 

را به مساوی تغییر دهیم. 
  عملکرد مدیریت جدید را  چطور ارزیابی می کنید؟

من قبلا هم گفتم مدیری باید انتخاب شود که پول به باشگاه 
بیاورد. به نظر من با بستن قرارداد با های وب مدیر جدید کار را 
بخوبی جلو برده است. آنطور که من شنیدم این کارگزار به تمام 
تعهداتش هم عمل کرده است. بحث البسه، حقوق بازیکنان و 
زمین تمرین هم حل ش��ده است. یک مدیر باید دیگر چه کار 
کند؟ وقتی شما به عنوان مدیر وظیفه تان را درست انجام بدهید، 
بازیکنان هم به عنوان بازوهای اصلی برای گرفتن نتیجه، وظیفه 

خودشان را بخوبی انجام خواهند داد. 
  اگر حرفی باقی مانده می شنویم.

یکسری افراد خط می گیرند و در این شرایط خوب تیم می خواهند 
محم��ود فکری را بزنند. خبرنگار از فکری می پرس��د اگر بازی با 
آلومینیوم و پرسپولیس را نبرید، شما را برکنار می کنند؟ تیمی که 
صدر جدول است آیا مربی را برکنار می کند؟! اینها خط دهی است. 
درست است استقلال زیبا بازی نمی کند اما اگر زیبا هم بازی کند 
ولی نتیجه نگیرد و در رده هفتم، هشتم باشد، باز هم یکسری افراد 
ناراضی هستند. البته خدا را شکر ۲ هفته است استقلال زیبا هم بازی می کند. 

گفت وگوی »وطن امروز« با بهتاش فریبا در هفته ماقبل داربی 

وضع آبی ها بهتر است
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